

产品简介:

DPM-5H广告型大屏幕与DPM-5相比，增加了一块贴附厂商广告或信息的区域，方便衡器厂商的产品及服务宣传。
外形尺寸：780×370×63 (L×W×H)

DPM-5-GK工控大屏幕

Modbus RTU的通讯协议更符合工业上的使用，奇偶校验、波特率可设置。

通讯协议：	Modbus RTU；
校验：	无、奇、偶校验可供选择；
波特率：	1200、2400、4800、9600bps可供选择；
外形尺寸：	DPM-5：750mm*240mm*63mm(LxWxH)；

DPM-3-C

在DPM-3大屏幕基础上，加大壳体的外形尺寸，使外观更加大方。可贴附厂商广告信息。
外形尺寸：540*180*60mm (重量：3200g)

Introduction

DPM-5H advertisement type scoreboard compared with the DPM-5, increase an area for manufacturer advertisement or information showing,it is convenient for weighing manufacturers of products and services promotion.
Dimensions: 780 × 370 × 63 (L × W × H)

DPM-5-GK industry controlling scoreboard
Modbus RTU communication protocol,it is suitable for industry using,parity,baud rate could be set.

Communication protocol:	Modbus RTU;
Verify:	non.odd parity,even parity optional;
Baud rate:	1200、2400、4800、9600bps optional;
Dimensions:	DPM-5: 750mm*240mm*63mm(LxWxH);

DPM-3-C
It is custom type with advertising messages scoreboard, display company name, phone number, etc;
Based on the DPM-3 model,the out dimensions have been expanded,make the outlooking more generous.
Displaying the advertisements of the manufacture.
Dimensions: 540 * 180 * 60mm (weight: 3200g)

产品简介:

5英寸高亮大屏幕DPM-5-2H

一、概述:

DPM-5-2H是5英寸高亮大屏幕，选用特殊定制的超高亮度LED数码管，电源部分采用开关电源，适合输入电压波动范围大的场合使用。

二、技术参数:

电源：	220V，50Hz
通信方式：	电流环或RS232
波特率：	600bps。

Introduction

5 inch highlight scoreboard DPM-5-2H
General:
DPM-5-2H is a 5 inch highlight scoreboard, adopts special customized super bright LED digital tube and swith power which is suitable for wide range input voltage

Technical parameter:
Power supply: 220V,50Hz
Communication mode: current loop or RS232
Baud rate: 600bps

